
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 21 DE MAIG  DE 
2007. 

 
Quan són les 13:00 hores del dilluns 21 de maig de 2007, es reuneix al Saló d’Actes de 
la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume Munar Ballester 
per part del PP,; Sr. Manel Romero Romero, Sra. Bàrbara Capms Bosch  i   Sra. Bàrbara 
Bujosa Picornell , per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
Excusa la seva presència el Sr. Atanasio del Barrio Fabregat per part d’APDC. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
1.-  APROVACIÓ PROPOSTA PER EXERCITAR L’ACCIÓ DECLARATÒRIA 
I REIVINDICATÒRIA DE LA TITULARITAT PÚBLICA DELS CAMINS DES 
RAFAL , CAMÍ ANTIC DE PLANÍCIA I CAMÍ DE CARRO DE PLANÍCIA. 
 
El Batle explica l’Informe que el departament de Medi Ambient del Consell de 
Mallorca ha realitzat i  que s’ha remès a l’advocat que en principi durà el tema de 
l’acció civil. 
Bàrbara Bujosa demana com està el tema del recurs de cassació. 
El Batle diu que els informe jurídics no recomanaven la seva interposició, com ja es va 
comentar a un Ple anterior, perquè suposava perdre el temps i els diners. 
També demana Bàrbara Bujosa si no afectarà el fet que no s’hagi interposat en la 
propera acció reivindicatòria. 
El Batle diu que no, que segons els juristes no tenis cap sentit perquè es perdria, i 
costaria molts diners a l’Ajuntament. L’únic que passa desgraciadament és que mentre 
s’exercita l’acció civil el camí romandrà tancat, però no es pot fer res. 
Bàrbara Bujosa pensa que una idea seria llevar els cartells que indiquen el camí, perquè 
després quan arriben a les barreres es troben tancades i han de tornar baixar. 
El Batle diu que ho havia pensat ,però pot parèixer que es dona per perdut el camí o 
crear un precedent i per això s’ha optat per no llevar-los. 
Bàrbara diu que a lo millor es podria posar que està temporalment tancat, i demana si 
ara que Planícia ha canviat de propietaris a veure si passarà el mateix. 
El Batle respon que per això l’acció s’interposa no només pel camí des Rafal ,si no 
també pel de Planícia, etc. Perquè val més que quedi clar definitivament la seva 
titularitat i no tenir problemes en un futur. Una opció que els va donar l’advocat va ser 
reunir als propietaris implicats per tractar d’arribar a un acord, però el Batle va pensar 
que seria perdre més temps i endarrerir més les coses, i per això es va optar per 
interposar l’acció civil i que si tenen res que dir que ho diguin al Jutjat. 
Manel Romero demana si l’advocat és privat o és del Consell. 
El Batle respon que és un bufet privat i especialistes en aquests temes. 
Manel Romero diu que l’únic que troba és que el moment polític , a una setmana de les 
eleccions no és l’adequat. 



El Batle diu que per part del seu grup és un moment no polític, si no que és una cosa 
que s’ha començat ja fa molt de temps, inclòs en una altra legislatura, i que el moment 
polític el que no pot fer és aturar i endarrerir un tema tan important com és aquest i tan 
sensible. No es tracta de que guanyin uns o altres , si no que és un tema que és de tots , 
dels negocis de Banyalbufar, dels particulars, dels excursionistes que ens visiten, etc. 
Per tant és important fer-ho, sigui el moment que sigui. 
Peralta demana la paraula i afegeix que dona suport a tot el que ha dit el Batle  i 
remarcar que el moment és el que és i les circumstàncies també, però el procediment no 
es pot aturar i s’ha de seguir endavant al marge de partits polítics. 
Manel Romero vol fer un aclariment i diu que es referia al  sentit del moment. 
El Batle diu que, com ja ha explicat, és un tema tan important  que no es pot fer 
dependre del moment polític que sigui, si no que s’ha de tirar endavant. 
 
Sotmès aquest punt a votació , el resultat fou de sis (6) vots a favor. 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 13:20 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
 

Banyalbufar, 21 de maig de 2007. 
 
                         VIP 

EL BATLE                                                       LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
 
 
 


